

Club Bel-Air Summer Programme 2021

貝沙灣會所 暑期活動



Course Period 上課日期：	July & August, 2021 2021年7月、8月
Venue 地點：	Club Bay Wing & Club Peak Wing 灣畔會所、朗峰會所

Course 課程
Art & Craft
Education
Green Concept
Sports

Members may **call** any of Club Bay Wing or Club Peak Wing Reception Counter on **19 June 2021** (Saturday) to reserve a timeslot during 9:30am to 4:00 pm on 27 June 2021 (Sunday) for the Summer Programme Advance Enrollment. Details are as below:
會員可於 **2021年6月19日** (星期六) 致電灣畔或朗峰會所接待處，預約2021年6月27日 (星期日) 上午 9時半至下午4 時的暑期班優先報名日報名時段。
詳情如下：

Reservation of Advance Enrollment 預約優先報名 (Phone call appointment)

Date 日期：19.06.2021 (Saturday 星期六)

Time 時間：09:30 am

Capacity 名額：100 (50 for each clubhouse, first-come-first-served)
(各會所為50名，先到先得，額滿即止)



Summer Programme Advance Enrollment 暑期課程報名日 (優先籌時段)

Date 日期：27.06.2021 (Sunday 星期日)

Time 時間：09:30am - 4:00pm

Venue 地點：Club Bay Wing (Podium) & Aerobics Room of Club Peak Wing
灣畔會所 (平台) 接待處及朗峰會所健康舞室

Target 對象：Members with advance reservation 已預約報名時間之會員

Summer Programme Enrollment 暑期課程報名 (公眾時段)

Date 日期：27.06.2021 (Sunday 星期日)

Time 時間：4:30 pm

Target 對象：All members 所有會員

Please show up according to the timeslot from the time ticket, valid resident card, completed application form and cheque book upon arrive at the reception counter in person. 會員請根據已預約之時段，攜同所獲發之時間籌、有效住戶證、已填妥的報名表及帶備支票簿親臨接待處辦理報名手續。

Participants' work will be displayed
at **Mini Gallery and coupon reward.**
參加者的作品將有機會於**迷你畫廊**
展出及獲得**餐飲禮券**

Booklet Details
課程冊子及詳情



For further information, please visit Club Bel-Air Reception in person or call 2989 9000 (Bay Wing)/ 2989 6500 (Peak Wing). All courses enrolments are on first-come-first-served basis.

如有查詢，歡迎親臨或致電貝沙灣灣畔會所 (2989-9000) 或朗峰會所 (2989-6500) 接待處。所有活動及課程均以先到先得形式接受報名。



貝沙灣